
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 26. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 42
Forslag til lov om ændring af skatteforvaltningsloven, opkrævningsloven og
forskellige andre love. (Hurtig afslutning i visse klagesager, omkostningsgodt-
gørelse i retssager, dækningsrækkefølgen for underholdsbidrag, restance-
forebyggelse, momsregistrering af visse virksomheder, forbedret inddrivelse
af restancer til det offentlige m.v.).
Af skatteministeren (Benny Engelbrecht)

Spørgsmål 9
Ministeren anmodes om at oplyse, om man ikke er bange for, at en række
sager, der ellers viser sig fuldt ud berettigede, ikke bliver ført, hvis der indfø-
res skattepligt, og det derved går ud over retssikkerheden, jf. eksempelvis den
grundejer, der i Ekstra Bladet den 24. november 2014 på side 11 udtaler, at
hun ikke havde ført den sag, hun vandt over SKAT ved domstolene, hvis hun
ikke havde fået et skattefrit tilskud?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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